
  

        Dagsorden skolebestyrelsesmøde    Ringsted, den 9.februar 2024  
Torsdag den 22. februar kl. 18.00-20.00 på kontoret 

Formøde for forældredelen kl. 17.30 

Afbud fra: Nicholas, Kasper, Nurcan… Petra.. 

 

Kl.17.30-18.00  Formøde forældre 

Punkt 1  Godkendelse af referat og dagsorden  

Punktet vedrører:  Godkendelse af dagsorden til dagens møde.  

Indstilling:  Godkendelse. 

Referat:   Godkendt. 

Punkt 2  Den gode historie  

Punktet vedrører:  Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind.  

Indstilling:     

Referat:  Irene; TMS pigehåndbold – pigerne italesætter at de er glade for skolen……. 
 

Punkt 3  Meddelelser fra ledelsen (elevrådet) 

Punktet vedrører:  Elevrådet (formand og næstformand) kommer og fortæller om arbejdet 
Dernæst går elevrådet og mødet fortsætter … 
 
Personalesituationen 
Økonomi 
MUS-samtaler – proces og indhold 

Indstilling Orientering og drøftelse 

Referat:   Esser 6.a formand / Zander 6.b næstformand.  
Kort præsentationsrunde. 
 
Elevråd;  

- Få lavet gynger på den lille legeplads i skolegården… 
- Dårligt sprog – hvordan kan vi have fokus på ikke at reagere med negativt sprog – 

men bruge PYT-knappen. 
 

- Muslimer – mad bod – mere udvalg for at vælge…. Elevråd tager en snak om hvad 
der kan være i boden til muslimer – og tage dette op på næste møde. 
 

- Bod – der står 4 elever og sælger ud sammen med 2 voksne… der er ved at 
komme godt system i tingene. 
 

- Flere ruschebaner… 
 

Personalesituationen…  
 

- Der er ro på ift. de ansatte – og de langtidssyge er ved at være tilbage igen på fuld 
tid. 

 
 



Økonomi; 
- Der er pt. udsigt til en underskud på budget 2024 på ca. 1.500.000kr. 
- Der kommer en proces ift. implementering af besparelser i den kommende 

periode. 
 
MUS-samtaler; 
 

- I proces i februar/marts måned….. 
 

Punkt 4  Meddelelser/spørgsmål fra bestyrelsen 

Punktet vedrører: MGP – er der styr på det? 

  

Indstilling:  
 

Referat:   Der kom kun 2 kontaktforældre til planlægningsmødet…. 
 
Der skal laves et nyt skriv ud til kontaktforældre…. 
 
Der er lavet et program – start kl. 16.30 med åbne dørere… 
 
Hjælpere møder op kl. 14.00… 
 

- De ting der skal bruges til MGP fra skolens side skal stilles klar i skolekøkkenet 
fredag, så det er klar til lørdag; 

- Ansigtsmaling/skraldestativer/Rengøringsartikler/Toiletpapir/Sprittuscher/hvide 
mærkater/Papkrus/Kaffe/Te. 
 

- Irene laver program og sender ud til forældrene…. 
 
Skal pengene fra MGP bruges til MGP eller andre ting til skolen…. ? 

- Pengene fra Snack-billet bruges på at købe udstyr til MGP….. 
 

Punkt 5 Stafet for livet 

Punktet vedrører: Proces og aftaler – Bo er projektleder ;) 

Indstilling:   

Referat:  Har Nicholas lavet depecher til løbet? Skolen ville kigge på at få dem lavet ….? En 
konkurrence om at lave den bedste depeche og så kunne der vælges én ud og resten kan 
stå til udstilling…. 
 
Stafet for livet vil i den kommende periode stå og reklamere ved diverse arrangementer i 
byen…. 
 
Sidste weekend i August afholdes løbet ….. der reklameres for løbet til MGP…. 
 
Punktet sættes på til næste møde….. 
  
 

Punkt 6 Survey for alle medarbejdere på skolen 

Punktet vedrører:  Der er lavet en survey for alle medarbejdere i forhold til trivsel og arbejdsforhold 

Indstilling:  
 



 

Referat:   
- Fokuspunkter; 
- Ugens info 
- Mængde af skriftlighed ift. børn i udfordringer. 
- Hvad kunne være anderledes i hverdagen? 

 
Samles sammen og bruges fremadrettet af ledelsen. 
 
 
 

Punkt 7 Valdepjecen og årshjul 

Punktet vedrører: Bestyrelsen vil kigge på både Valdepjecen og årshjulet på en arbejds-lørdag. Har I hvad I 
skal bruge? 

Indstilling:    

Referat:  Bestyrelsen vil låne flip/over til at skrive på…. 
Whiteboard blanketter lånes også(Michael) 
 

Punkt 8 Eventuelt 

Punktet vedrører:   

Indstilling:  

Referat Birger;  
 
– skole/forældre… hvem vil deltage til næste år…. 
 
Nicholas snakke med skolechef vedr. URM – elevdeltagelse ift. vurdering af 
undervisningsmiljø…. 
 
Anja; 

- 3 årgangsdør går tit i baglås…. 
- Tandlæge…. Vi har ikke hørt noget ift… vores skoletandlæge… er der venteliste? 
- Sundhedsplejerske er der venteliste pga. langtidssygdom. 

 
Marianne; 
 

- Forespørgsel om de breve der skrives hjem bliver læst?? 
- SFO fast punkt på dagsordenen… 

 
Heidi; 
 

- Valg til skolebestyrelsen…. 
- Har der været reaktioner ift. Borup-sagen omkring sager…. 

 


